

## Le Lien Direct

Pour plus d'informations, contactez :



## Direct Link

For more information, please contact:

Steven Hadden

514-526-8280

[shadden@1976usw.ca](mailto:shadden@1976usw.ca)

16 Jul 2021

1-866-925-5952

[www.1976usw.ca](http://www.1976usw.ca)

July 16, 2021

### TO ALL MEMBERS OF LOCAL 1976 AT AMERICAN AIRLINES (Toronto, Montreal and Ottawa)

Dear Brothers and Sisters,

As of May 20,2021, our current Collective Agreement has been up for renewal and we have already had some preliminary discussions with the company on the subject.

The airline industry has been one of the hardest impacted by the pandemic. American Airlines was faced with a reduction in service of almost 80% at its worst time. Recently there has been some positive news where demand for travel has significantly increased in the US. Unfortunately, in Canada, demand has not increased because of measures that are in force that were issued by the Canadian government.

Your bargaining committee has been carefully evaluating how our industry is being impacted in Canada and we have concluded that the most logical approach in the best interest of our members at this current time to extend the current Collective Agreement to maintain the "status quo" on our current collective agreement is. This extension would only be for one year which in essence allows time for American Airlines to get back to normalcy and at the same time preserve what we currently have achieved from the last round of negotiations.

Soon you will receive a ballot in the mail which will allow you the opportunity to vote on accepting or rejecting the extension of our Collective Agreement. Your committee strongly recommends the acceptance of the one-year extension.

In Solidarity,

Manny D'Souza  
Chief Steward Airlines

Kurtis McGibbon  
Unit President Toronto

Rosanna Gasparro  
Sub-unit President Ottawa

## Le Lien Direct

*Pour plus d'informations, contactez :*



## Direct Link

*For more information, please contact:*

**Steven Hadden**

**514-526-8280**

**shadden@1976usw.ca**

**16 Jul 2021**

**1-866-925-5952**

**www.1976usw.ca**

**July 16, 2021**

## **À TOUS LES MEMBRES DE LA SECTION LOCALE 1976 CHEZ AMERICAN AIRLINES (Toronto, Montréal et Ottawa)**

Chers confrères et consoeurs,

Depuis le 20 mai 2021, notre convention collective est ouverte au renouvellement et nous avons déjà eu quelques discussions préliminaires avec la compagnie sur le sujet.

L'industrie aérienne est parmi les industries les plus affectées par la pandémie. American Airlines faisait face à une réduction de service de presque 80%. Récemment, il y a eu des nouvelles positives : la demande de voyages est augmentée considérablement aux É.U. Malheureusement, au Canada, la demande n'a pas augmenté en raison des mesures mises en place par le gouvernement du Canada.

Votre comité de négociation veille sur la situation dans notre industrie et nous avons conclus que l'approche la plus logique et dans l'intérêt de tous nos membres est de prolonger la convention collective afin de maintenir le « status quo » pour le moment. Cette prolongation serait seulement pour un an, ce qui permettrait American Airlines de revenir au normal et en même temps de préserver les réussites gagnées au cours des dernières négociations.

Vous recevrez sous peu un ballot par la poste, qui vous permettra de voter sur l'acceptation ou le rejet de la prolongation de notre convention collective. Votre comité recommande fortement l'acceptation de la prolongation d'un an.

En toute solidarité,

Manny D'Souza

Délégué en chef lignes aériennes

Kurtis McGibbon

Président d'unité Toronto

Rosanna Gasparro

Président sous-unité Ottawa